
Jeg finder det helt urimeligt, at fordi man endelig har fundet et produkt, som hjælper en til at 

minimere cigaretforbruget, så skal det hele ødelægges. Naturligvis er det bedst, hvis man helt kunne 

stoppe, men alle ved hvor svært det er. 

Jeg kan dog godt forstå, at der skal sættes en minimumalder på, det er helt forfærdeligt at børn/unge 

mennesker begynder at dampe - også selvom de aldrig har røget. 

Jeg kæmper en daglig kamp med at minimere forbruget, og det er dampen en stor hjælp til. 

Min mening er, at der istedet skal gøres noget mere ved de unges drikkeri.  

Man har en fornæmmelse af, at det hele drejer sig om at få prisen på damp op - ikke at folk ikke må 

ryge. 

Jeg kunne aldrig finde på at "dampe" folk op i hovedet, men tager de samme hensyn som hvis jeg 

røg cigaretter. 

Det der sker, hvis lovforslaget vedtages - så begynder en masse mennesker at ryge cigaretter igen - 

og det er vel ikke meningen.  
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